

SUPERIOR COURT
(Class Action)

CANADA
PROVINCE OF QUÉBEC
DISTRICT OF MONTREAL

N° : 500-06-000859-179

DATE : November 4, 2020

BY THE HONOURABLE CHANTAL CHATELAIN, J.S.C.

DENIS GAUTHIER

Representative Plaintiff

v.

DAVID BAAZOV

Defendant

JUDGMENT

(Notice to the Class Members, art. 579 C.C.P.)

[1] **CONSIDERING** that on August 7, 2020, the Court authorized the bringing of a class action against the defendant (the “Authorization Judgment”)¹;

[2] **CONSIDERING** the Representative Plaintiff’s *Case Management Notice to Approve Notices and Notice Plan* and the Exhibits attached thereto;

[3] **CONSIDERING** the consent of the Defendant;

[4] **CONSIDERING** that the Court has provided for a sixty (60) day opt-out period in the Authorization Judgment and that the parties have agreed on the contents and details of the publication of the Notices;

[5] **CONSIDERING** that the proposed notices and the notice plan are in the interest of the class members as well as in the interest of justice;

¹ *Gauthier c. Baazov*, 2020 QCCS 2452.

FOR THESE REASONS, THE COURT:

[4] **GRANTS** the Representative Plaintiff's *Case Management Notice to Approve Notices and Notice Plan*;

[5] **REITERATES** that the Authorization Judgment fixes the delay for class members to opt-out of the class at sixty (60) days from the date of the publication of the notices to class members;

[6] **FIXES** the Opt-Out Deadline at sixty (60) days from the last publication of the notices as provided for in paragraphs 1 and 2 of the notice plan (Exhibit CM-2);

[7] **APPROVES** the publication and distribution of the notices, substantially in the form attached to the *Case Management Notice to Approve Notices and Notice Plan* as Exhibit CM-1, and in accordance with the notice plan;

[8] **THE WHOLE** without costs, under reserve of any costs payable regarding the publication of the notices, which will follow suit.

CHANTAL CHATELAIN, J.S.C.

M^e Shawn Faguy
M^e Cassandra Modafferi
FAGUY & CIE, AVOCATS INC.
Attorneys for the Representative Plaintiff

M^e Sophie Melchers
M^e Caroline Larouche
M^e Francesca Taddeo
NORTON ROSE FULBRIGHT CANADA S.E.N.C.R.L.,S.R.L.
Attorneys for Defendant

Decided on the basis of a written motion without an oral hearing

LONG FORM NOTICE
**NOTICE OF AUTHORIZATION OF A CIVIL LIABILITY AND SECURITIES CLASS
 ACTION AGAINST DAVID BAAZOV**

Read this notice carefully. It may affect your legal rights.

THIS NOTICE is to certain investors in securities of Amaya Inc., now known as the Stars Group Inc. (“**Amaya**” or “**TSGI**”), who acquired securities of Amaya between February 1st, 2016 and November 21st, 2016 (“**Class Period**”), and held them until after November 22, 2016, other than the Defendant and members of the Defendant’s immediate family (“**Class**” and “**Class Members**”).

THE AUTHORIZATION ORDER

On August 7, 2020 the Honourable Justice François P. Duprat of the Superior Court of Québec authorized the bringing of a class action in:

Gauthier
 v.
Baazov

in Court file number 500-06-000859-179 (“**Class Action**”). By virtue of this Order, the Court authorized the Class Action, and appointed the class action plaintiff, Mr. Denis Gauthier, representative plaintiff for the Class, defined as follows:

All persons and entities who purchased Amaya Inc. securities during the Class Period and held all or some of those securities until after the Corrective Disclosure;

The “Class Period” means the period from February 1st, 2016 to November 21st, 2016.

Excluded from the Class are Defendant and members of the Defendant’s immediate family.

Pursuant to the Court’s Order, you are a Class Member if you meet the description above.

The Class Action will now proceed to trial as a securities class action involving claims for damages for alleged misrepresentations in public documents by the Defendant. The Court has identified the issues that will be dealt with collectively and the conclusions sought, which are set out in **Appendix “A”**. The Class Action will proceed in the judicial district of Montreal, Province of Québec.

Authorization is a procedural matter that defines the form of the class action litigation. The merits of the claims in the action, or the allegations of fact on which the claims are based, have not been determined by the Court. The Defendant disputes the claims asserted against him and denies any allegation of wrongdoing made by the plaintiff in the Class Action.

THE NATURE OF THE CLAIMS ASSERTED

The Class Action essentially asserts that the Defendant would have made statements in public documents containing misrepresentations in relation to a potential going-private transaction involving Amaya (“**Impugned Documents**”) and that he should be held liable for the damages allegedly suffered by Class Members who acquired Amaya securities during the Class Period.

If you wish to pursue other claims against the Defendant relating to the matters at issue in the Class Action, you should immediately seek independent legal advice.

**DO NOTHING IF YOU WANT TO PARTICIPATE IN
 THE CLASS ACTION**

Class Members who want to participate in the Class Action are automatically included and need not do anything at this time.

**YOU MUST OPT OUT IF YOU DO NOT WANT TO BE
 BOUND BY THE CLASS ACTION**

Each Class Member who does not opt out of the Class Action will be bound by the terms of any judgment or settlement, whether favourable or not, and will not be allowed to prosecute an independent action.

Class Members who do not want to be bound by the outcome of the Class Action must “opt out,” meaning that they must exclude themselves from the Class Action in accordance with the procedure described herein.

Should you decide to opt-out, and do so, you will be required to take an individual action **at your own expense** in order to be indemnified by the Defendant for any individual cause of action you may have against him, should such cause of action be proven.

If you wish to opt out of the Class Action, you must complete and sign the Opt-Out Form provided at Appendix “B”.

In order for your opt-out to be valid, your completed and signed Opt-Out Form must be postmarked or received by Trilogy Class Action Services, and the Clerk of the Superior Court of Québec by no later than ●, to:

Palais de justice de Montréal
Court file no : 500-06-000859-179
1 rue Notre-Dame Est, room 1.120
Montréal, Québec H2Y 1B6

Trilogy Class Action Services, Administrator
Securities Class Action Administration
117 Queen Street,
P.O. Box 1000,
Niagara-on-the-Lake, ON L0S 1J0
Or by fax to: 1-416-342-1761

A Class Member who opts out will not be entitled to participate in the Class Action.

CLASS COUNSEL AND LEGAL FEES

The representative plaintiff and the Class in the Class Action are represented by the law firms Faguy & Co., and Morganti & Co. (“**Class Counsel**”). Class Counsel is conducting the litigation on a contingency fee basis.

In the event of success in the Baazov Class Action, class counsel will make a motion to the Court to have their fees and disbursements approved.

As a Class Member, you will not be required to pay any costs in the event that the Class Action is unsuccessful.

Class Members have the right to seek intervenor status in the Class Action. A Class Member who intervenes in the class action may be required to pay legal costs arising from the class action.

ADDITIONAL INFORMATION

This notice has been approved by the Superior Court of Québec. The Court offices cannot answer any questions about the matters in this notice. The Orders of the Court and other information in both languages are available on Class Counsel’s website at <http://www.faguyco.com/class-actions/>.

Questions relating to the Class Action may be directed to Class Counsel:

English:

Faguy & Co.
329 de la Commune St W
Montreal, Quebec H2Y 2E1
Tel:514.285.8100 ext 225
Email:
classactions@faguyco.com

Morganti & Co., P.C.
21 St. Clair Ave, Suite 1102
Toronto, Ontario M4T 1L9
Email:
snematollahi@morgantico.com

Français:

Faguy & Co.
329 de la Commune St W
Montréal, QC, Canada H2Y 2E1
Tel: +1.514.285.8100ext. 225
Email: classactions@faguyco.com

NOTICE TO BROKERAGE FIRMS

Please deliver this notice by email to your clients who purchased Amaya’s securities during the Class Period and for whom you have valid email addresses. If you have clients who purchased Amaya’s securities during the Class Period for whom you do not have valid email addresses, please contact ● to obtain hard copies of this notice for the purpose of mailing the notice to those clients. Brokerage firms may request up to \$5,000 in total for the expenses relating to the distribution of this notice to the Class Members. If the amounts submitted in aggregate exceed \$5,000, each brokerage firm’s claim shall be reduced on a pro rata basis.

The publication of this notice was authorized by the Superior Court of Québec.

**APPENDIX “A”
CLASS ACTION COMMON ISSUES**

Pursuant to the Order of the Honourable Justice François P. Duprat, dated August 7, 2020, the issues to be dealt with collectively are as follows:

- i) Were there misrepresentations in the Impugned Documents?
- ii) Did the Defendant mislead the public or commit a fault?
- iii) Were the alleged faults and breaches done intentionally?
- iv) Is the Defendant liable to the Class Members in virtue of applicable laws or regulations?
- v) What are the damages sustained by the Class Members?

Pursuant to the Order of the Honourable Justice François P. Duprat, dated August 7, 2020, the conclusions sought by the class action are as follows:

GRANTS this class action on behalf of the Class;

GRANTS the Representative Plaintiffs' action against the Defendant in respect of the rights of action asserted against the Defendant under Title VIII, Chapter II, Division II of the QSA and article 1457 of the CCQ;

CONDEMNS the Defendant to pay to the Representative Plaintiffs and the Class compensatory damages for all monetary losses;

ORDERS collective recovery in accordance with articles 595 to 598 of the *Code of Civil Procedure*;

THE WHOLE with interest and additional indemnity provided for in the *Civil Code of Quebec* and with full costs and expenses, including expert fees, notice fees and fees relating to administering the plan of distribution of the recovery in this action.

APPENDIX "B"

OPT-OUT FORM

BAAZOV CLASS ACTION

This is **NOT** a claim form. Completing this form will exclude you from receiving any compensation arising out of any settlement or judgment in this class proceeding.

Complete and return this Opt-Out Form by no later than DATE, ONLY IF YOU DO NOT WISH TO PARTICIPATE IN THE CLASS ACTION.

Name: <input style="width: 95%; height: 25px;" type="text"/>	Organization and title (if applicable): <input style="width: 95%; height: 25px;" type="text"/>
Address: <input style="width: 95%; height: 150px;" type="text"/>	Phone Number: <input style="width: 95%; height: 25px;" type="text"/>
	Fax Number: <input style="width: 95%; height: 25px;" type="text"/>
	Email Address: <input style="width: 95%; height: 25px;" type="text"/>

Please indicate below the number and type of securities that you acquired during the period from and including February 1, 2016 and November 21st, 2016 held them until after November 22, 2016. Please use additional paper, if necessary.

Type of Security	CUSIP No.	Date of Acquisition and Sale (if sold)	Held between February 1, 2016 and November 21, 2016, and held after November 22, 2016 (Y/N)	Number of Securities

I believe that **I am/the organization that I represent** is a member of the Class in the Class Action.

I believe that **I am not/the organization that I represent is not** amongst the persons and entities excluded from the Class Action.

I understand that by opting out of the Baazov Class Action, **I will not be eligible/the organization that I represent will not be eligible** for any benefit that may be available to the Class upon resolution from this matter, if and when such resolution may occur.

I, _____ (print your full name), **OPT OUT FROM THE CLASS ACTION**, and wish to be excluded from this class action.

I wish to opt out from this class action for the following reason(s) (optional):

I, _____ (print your full name), **CERTIFY** that the information provided herein is complete and true.

Date

Signature

In order to validly opt out, you must complete and send this Opt-Out Form by no later than DATE to:

**Trilogy Class Action Services, Administrator
Securities Class Action Administration
117 Queen Street,
P.O. Box 1000,
Niagara-on-the-Lake, ON L0S 1J0
Or by fax to: 1-416-342-1761**

**Palais de justice de Montréal
Court file no : 500-06-000859-179
1 rue Notre-Dame Est, room 1.120
Montréal, Québec H2Y 1B6**

Short form Notice

NOTICE OF AUTHORIZATION OF A CLASS ACTION

**DID YOU ACQUIRE SECURITIES OF THE STARS GROUP INC.
(FORMERLY AMAYA INC.) BETWEEN FEBRUARY 1, 2016 AND
NOVEMBER 21, 2016 AND HOLD THEM UNTIL AFTER NOVEMBER 22,
2016?**

The Superior Court of the Province of Québec has authorized a class action which permits a defined group of investors ("Class") to pursue claims against Mr. David Baazov. The class action essentially alleges that Mr. Baazov made statements containing misrepresentations in relation to a potential going private transaction involving The Stars Group Inc. (formerly Amaya Inc.).

The allegations made in the class action have not been proven and are contested by Mr. Baazov.

If you wish to participate in the class action, DO NOTHING.

If you do not wish to participate in the class action, be bound by or receive any benefits from it, you must opt out by •. If you opt out, you will be responsible for **your own legal expenses** to pursue any further action.

For important information regarding the class action, to determine if you are a member of the Class and to understand your legal rights: VISIT <http://faguyco.com/portfolio/baazov-class-action>

The publication of this notice was authorized by the Superior Court of Québec.

AVIS VERSION LONGUE
AVIS DE L'AUTORISATION DE L'ACTION COLLECTIVE EN RESPONSABILITÉ CIVILE ET EN VALEURS MOBILIÈRES CONTRE DAVID BAAZOV

Veillez lire attentivement : ce qui suit pourrait affecter vos droits.

CET AVIS est destiné à certains investisseurs de valeurs mobilières d'Amaya Inc., maintenant connue sous le nom de The Stars Group Inc. ("**Amaya**" ou "**TSGI**"), qui ont acquis des valeurs mobilières d'Amaya entre le 1er février 2016 et le 21 novembre 2016 (« **Période de l'action collective** »), et qui les ont conservées jusqu'après le 22 novembre 2016, sauf le défendeur et les membres de la famille immédiate du défendeur (« **Groupe** » ou « **Membres du groupe** »).

LE JUGEMENT D'AUTORISATION

Le 7 août 2020, l'honorable juge François P. Duprat de la Cour supérieure du Québec a autorisé l'action collective :

Gauthier
c.
Baazov

dans le dossier no 500-06-000859-179 ("**action collective**"). Selon ce jugement, la Cour a autorisé l'action collective et a nommé le demandeur Denis Gauthier Représentant du groupe, étant défini comme suit:

Toutes les personnes et entités ayant acquis des valeurs mobilières d'Amaya Inc. au cours de la Période de l'action collective et qui détenaient la totalité ou une partie de ces valeurs mobilières jusqu'après la rectification publique;

La (« **Période de l'action collective** ») comprend la période entre le 1er février 2016 et le 21 novembre 2016.

Sont exclus du groupe, le défendeur et les membres de la famille immédiate du défendeur.

Selon le jugement d'autorisation, vous êtes membre du groupe si vous répondez à la description ci-dessus.

L'action collective procédera à l'audition en tant qu'action collective en valeurs mobilières impliquant des réclamations en dommages-intérêts pour de prétendues fausses déclarations dans des documents publics. La Cour a identifié les questions qui seront traitées collectivement et les conclusions recherchées, qui sont

énoncées à l'**annexe «A»**. L'action collective se déroulera dans le district judiciaire de Montréal, province de Québec.

L'autorisation est une étape procédurale qui définit la forme de l'action collective. Le bien-fondé des conclusions recherchées dans l'action collective, ou des faits qui y sont allégués, n'a pas été tranché par la Cour. Le défendeur conteste l'action collective et nie toute allégation de faute formulée par le demandeur dans l'action collective.

LA NATURE DES RÉCLAMATIONS FAITES

L'action collective prétend essentiellement que le défendeur aurait fait de fausses déclarations dans des documents publics dans le contexte d'une potentielle transaction de privatisation visant Amaya (« **documents contestés** ») et qu'il devrait être tenu responsable pour les dommages prétendument causés aux Membres du groupe ayant acheté des actions d'Amaya pendant la Période de l'action collective..

Si vous souhaitez poursuivre d'autres recours contre le défendeur concernant les questions en litige dans l'action collective, vous devez immédiatement demander un avis juridique indépendant.

NE RIEN FAIRE SI VOUS SOUHAITEZ PARTICIPER À L'ACTION COLLECTIVE

Les membres du groupe qui souhaitent participer à l'action collective sont automatiquement inclus et n'ont rien à faire pour le moment.

VOUS DEVEZ VOUS EXCLURE SI VOUS NE VOULEZ PAS ÊTRE LIÉ PAR L'ACTION COLLECTIVE

Tout membre du groupe qui ne s'exclut pas de l'action collective sera lié par les termes de tout jugement ou règlement, qu'il soit favorable ou non, et ne sera pas autorisé à poursuivre un recours indépendant.

Les membres du groupe qui ne veulent pas être liés par le résultat de l'action collective doivent « s'exclure », ce qui signifie qu'ils doivent s'exclure de l'action collective conformément à la procédure décrite ici.

Si vous décidez de vous exclure et que vous le faites, vous serez tenu de prendre une action individuelle à **vos propres frais** afin d'être indemnisé par le défendeur pour toute cause d'action individuelle que vous pourriez avoir contre lui, dans la mesure où cette cause d'action était prouvée.

Si vous souhaitez vous exclure de l'action collective, vous devez remplir et signer le formulaire d'exclusion fourni à l'annexe B.

Pour que votre exclusion soit valide, votre formulaire d'exclusion dûment rempli et signé doit être oblitéré ou reçu par Trilogy Class Action Services et le greffier de la Cour supérieure du Québec au plus tard le ●, à:

**Trilogy Class Action Services, Administrator
Administration Actions Collectives
117 Queen Street,
P.O. Box 1000,
Niagara-on-the-Lake, ON L0S 1J0
Ou par télécopieur: 1-416-342-1761**

**Palais de justice de Montréal
Dossier no : 500-06-000859-179
1 rue Notre-Dame Est, salle 1.120
Montréal, Québec H2Y 1B6**

Un membre du groupe qui s'exclut ne pourra pas participer à l'action collective.

LES AVOCATS DU GROUPE ET HONORAIRES JUDICIAIRES

Le Représentant du groupe et le Groupe dans l'action collective sont représentés par les cabinets d'avocats Faguy & Co. et Morganti & Co. («**avocats du groupe**»). Les avocats du groupe mènent le litige sur la base d'honoraires conditionnels.

En cas de succès de l'action collective, les avocats du groupe présenteront une demande au tribunal pour l'approbation de leurs honoraires et débours.

En tant que membre du groupe, vous ne serez pas tenu de payer de frais en cas d'échec de l'action collective.

Les membres du groupe ont le droit de demander le statut d'intervenant dans l'action collective. Un membre du groupe qui intervient dans l'action collective peut être tenu de payer les frais juridiques découlant de l'action collective.

INFORMATION ADDITIONNELLE

Cet avis a été approuvé par la Cour supérieure du Québec. Le greffe de la Cour ne peut répondre à aucune question sur les points soulevés dans cet avis. Les ordonnances de la Cour et d'autres informations dans les deux langues sont disponibles sur le site internet des avocats du groupe à l'adresse <http://www.faguyco.com/class-actions/>.

Toute question relative à l'action collective peut être dirigée aux avocats du groupe :

Anglais:

Faguy & Co.
329 de la Commune St W
Montreal, Quebec H2Y 2E1
Tel :514.285.8100 ext 225
Email :
classactions@faguyco.com

Morganti & Co., P.C.
21 St. Clair Ave, Suite 1102
Toronto, Ontario M4T 1L9
Email :
snematollahi@morgantico.com

Français:

Faguy & Co.
329 de la Commune St W
Montréal, QC, Canada H2Y 2E1
Tel:+1.514.285.8100ext. 225
Courriel:classactions@faguyco.com

AVIS AUX ENTREPRISES DE COURTAGE

Veillez remettre cet avis par courriel à vos clients qui ont acquis des valeurs mobilières d'Amaya pendant la Période de l'action collective et pour lesquels vous avez les adresses courriels valides. Si vous avez des clients qui ont acquis des valeurs mobilières d'Amaya pendant la Période de l'action collective et pour lesquels vous n'avez pas d'adresse courriel valide, veuillez contacter ● pour obtenir des copies papier de cet avis afin de l'envoyer par la poste à ces clients. Les sociétés de courtage peuvent demander jusqu'à 5 000 \$ au total pour les dépenses liées à la distribution de cet avis aux Membres du groupe. Si les montants présentés au total dépassent 5 000 \$, la réclamation de chaque société de courtage sera réduite au prorata.

La publication de cet avis a été autorisée par la Cour supérieure du Québec.

ANNEXE “A”
QUESTIONS QUI SERONT TRAITÉES COLLECTIVEMENT

Selon le jugement de l’honorable juge François P. Duprat, daté du 7 août 2020, les questions de fait et de droit qui seront être traitées collectivement sont les suivantes :

- i) Y a-t-il eu de fausses déclarations dans les documents contestés ?
- ii) Le défendeur a-t-il induit le public en erreur ou a commis une faute ?
- iii) Les fautes ou violations alléguées ont-elles été commises intentionnellement ?
- iv) Le défendeur est-il responsable envers les membres du groupe en vertu des lois ou règlements applicables ?
- v) Quels sont les dommages subis par les membres du groupe ?

Selon le jugement de l’honorable juge François P. Duprat, daté le 7 août 2020, les conclusions recherchées sont les suivantes :

ACCUEILLE cette action collective au nom du Groupe ;

ACCUEILLE l'action du Représentant du groupe contre le défendeur à l'égard des causes d'action invoquées contre le défendeur en vertu du Titre VIII, Chapitre II, Division II de la L.V.M et de l'article 1457 du C.c.Q;

CONDAMNE le défendeur à payer au Représentant du groupe et au Groupe des dommages-intérêts compensatoires pour toutes les pertes monétaires ;

ORDONNE le recouvrement collectif conformément aux articles 595 à 598 du Code de procédure civile;

LE TOUT avec intérêts et indemnités additionnels prévus au Code civil du Québec et avec tous les frais et débours, y compris les honoraires d'expert, les frais de préavis et les honoraires relatifs à l'administration du plan de répartition du recouvrement dans le cadre de cette action.

- Je crois que **je suis/l'organisation que je représente est** membre du groupe de l'action collective.
- Je crois que **je ne suis pas/l'organisation que je représente n'est pas** parmi les personnes ou entités exclues de l'action collective.
- Je comprends qu'en m'excluant de l'action collective, **je ne serai pas admissible / l'organisation que je représente ne sera pas admissible** à aucun avantage disponible au Groupe lors de la résolution de l'affaire, le cas échéant.

Je, _____ (**votre nom**), **M'EXCLUS DE L'ACTION COLLECTIVE.**

Je souhaite m'exclure de cette action collective pour les raisons suivantes (facultatif):

Je, _____ (**votre nom**), **CERTIFIE** que l'information fournie ici est complète et véridique.

Date

Signature

Afin de pouvoir valablement vous exclure, vous devez remplir et envoyer ce formulaire d'exclusion le, ou avant le ● à:

**Trilogy Class Action Services, Administrator
Administration Actions Collectives
117 Queen Street,
P.O. Box 1000,
Niagara-on-the-Lake, ON L0S 1J0
Ou par télécopieur: 1-416-342-1761**

**Palais de justice de Montréal
Dossier no : 500-06-000859-179
1 rue Notre-Dame Est, salle 1.120
Montréal, Québec H2Y 1B6**

Avis version courte

AVIS DE L'AUTORISATION D'UNE ACTION COLLECTIVE

AVEZ-VOUS ACQUIS DES VALEURS MOBILIÈRES DE THE STARS GROUP INC. (ANCIENNEMENT AMAYA INC.) ENTRE LE 1ER FÉVRIER 2016 ET LE 21 NOVEMBRE 2016 ET LES AVEZ-VOUS CONSERVÉES JUSQU'APRÈS LE 22 NOVEMBRE 2016?

La Cour supérieure du Québec a autorisé une action collective permettant à un groupe défini d'investisseurs («Groupe») d'intenter un recours contre M. David Baazov. Cette action collective allègue essentiellement que M. Baazov aurait fait des déclarations fausses relativement à une potentielle transaction de privatisation visant The Stars Group Inc. (anciennement Amaya Inc.).

Les allégations contenues dans l'action collective n'ont pas été prouvées et sont contestées par M. Baazov.

Si vous souhaitez participer dans l'action collective, NE FAITES RIEN.

Si vous ne souhaitez pas participer à l'action collective, y être lié, ou en recevoir les avantages, vous devez vous exclure avant le ●. Si vous vous excluez, vous serez responsable de **vos propres frais juridiques** pour toute poursuite ultérieure.

Pour toute information importante concernant l'action collective, pour déterminer si vous êtes membre du Groupe et pour comprendre vos droits légaux: VISITEZ <http://faguyco.com/portfolio/baazov-class-action>

La publication de cet avis a été autorisée par la Cour supérieure du Québec.

Gauthier v. Baazov
SC No. 500-06-000859-179
Notice Plan

1. The Short-Form Notice will be disseminated as follows:
 - i. by publishing the Short-Form Notice in English in at least 1/6 page size in the business/legal section of the National Post;
 - ii. by publishing the Short-Form Notice in French in at least 1/6 page size in the business/legal section of La Presse;
 - iii. by disseminating a press release advising Class Members of the authorization of the Class Action;
 - iv. by posting the Short-Form Notice in both languages on <http://faguyco.com/portfolio/baazov-class-action/>;
 - v. by displaying internet banners containing abbreviated notice content as well as an embedded link to the website for 10 (ten) days, as follows:
 - i. The National Post website for national coverage in English;
 - ii. La Presse website for national coverage in French.

2. The Long-Form Notice will be disseminated as follows:
 - i. by publishing the Long-Form Notice on the *Registre des actions collectives*;
 - ii. by providing the Long-Form Notice directly to Class Members who contacted Class Counsel;
 - iii. by posting the Long-Form Notice in both languages on <http://faguyco.com/portfolio/baazov-class-action/>.